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4- IMPULS I CONTROL DE 
L'ACCIÓ POLÍTICA DEL 
GOVERN 

4.4.1 Preguntes 

Edicte 
La Sindicatura, en reunió tinguda el dia 19 de 
juny del 2019, ha examinat les preguntes amb 
resposta escrita del Govern presentades per la 
M. I. Sra. Carine Montaner Raynaud, consellera 
general del Grup Parlamentari Terceravia + 
Unió Laurediana + Independents, per escrit de 
data 12 de juny del 2019, relatives a la 
parròquia de Sant Julià de Lòria pel que 
fa a l’eliminació de la parada núm. 613 
del Bus exprés i de la línia regular L1, i 
d’acord amb els articles 18 i 130 del Reglament 
del Consell General ha acordat admetre-les a 
tràmit i ordenar la seva publicació, (Reg. Núm. 
539). 
Tot el que es fa públic per a general coneixement i 
efectes. 

Casa de la Vall, 19 de juny del 2019 
Roser Suñé Pascuet  
Síndica General 

A la M. I. Sindicatura 
La sotasignada, M. I. Carine Montaner Raynaud 
consellera general del Grup Parlamentari 
Terceravia-Unió Laurediana, d’acord amb el 
que disposa el capítol IV del reglament del 
Consell General, formulo la següent pregunta, 
perquè sigui resposta pel Govern, de forma 
escrita.  
Pregunta que es formula al Govern 
relativa a la parròquia de Sant Julià de 
Lòria pel que fa l’eliminació de la parada 
núm. 613 del Bus exprés i de la línia 
regular L1. 
Des de fa unes tres setmanes, el comú de Sant 
Julià i el Govern d’Andorra van decidir i van 
donar ordre a la Cooperativa Interurbana 
d’anular la parada de Bus cèntrica núm. 613 
situada davant del pàrquing “Camp Gran” 
anomenat també “pàrquing de la Volvo”, i crear 
una nova parada de Bus pel Bus exprés i L1 a 
nivell del pàrquing Prat Nou situat en front del 
Comú i del Ministeri d’Educació. Tenint en 
compte les queixes que m’han fet arribar un 
nombre important de lauredians, sobretot de 
gent gran i de joves, 

Demano a Govern,  

Quines van ser les motivacions d’aquests canvis 
de parades del Bus exprés i de la línia regular 
L1a Sant Julià? i Si aquests canvis són de 
caràcter temporal o si al contrari estan 
considerats com a permanents? 

Data: el 12 de juny del 2019 
Carine Montaner Raynaud   
Consellera general 

Edicte 
La Sindicatura, en reunió tinguda el dia 19 de 
juny del 2019, ha examinat les preguntes amb 
resposta escrita del Govern presentades pel M. 
I. Sr. Josep Pintat Forné, president del Grup 
Parlamentari Terceravia + Unió Laurediana + 
Independents, per escrit de data 13 de juny del 
2019, relatives a l’aeroport d’Andorra-La 
Seu d’Urgell i d’acord amb els articles 18 i 130 
del Reglament del Consell General ha acordat 
admetre-les a tràmit i ordenar la seva 
publicació, (Reg. Núm. 548). 
Tot el que es fa públic per a general 
coneixement i efectes. 

Casa de la Vall, 19 de juny del 2019 
Roser Suñé Pascuet  
Síndica General 

A la Sindicatura 
El sotasignat, Josep Pintat Forné, conseller 
general del Grup Parlamentari Terceravia + 
Unió Laurediana + independents, d’acord amb 
el que disposa el capítol quart del títol IV del 
Reglament del Consell General, formulo la 
següent pregunta, perquè sigui resposta pel 
Govern, de forma escrita com preveu l’article 
130 de l’esmentat reglament. 

Pregunta que es formula al Govern 
relativa a l’aeroport d’Andorra- La Seu 
d’Urgell 
El passat 11 de juny, en el marc dels actes 
celebrats en la Trobada empresarial del Pirineu 
se’ns va fer avinent mitjançant els mitjans de 
comunicació que el Ministre espanyol de 
foment, José Luis Ábalos, va donar un nou 
termini pel que fa l’aprovació de la utilització de 
l’aproximanció per GPS.  

Vist l’exposat anteriorment, es pregunta, 
Pot Govern explicar quina és la seva titularitat 
en relació a l’aeroport Andorra-La Seu d’Urgell?  

Pot Govern facilitar un detall exhaustiu de totes 
les aportacions dineràries que ha efectuat en 
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aquesta infraestructura així com un estat de 
comptes? 
A Casa de la Vall, el 13 de juny del 2019 

Josep Pintat Forné  
President   
Grup Parlamentari Terceravia + Unió 
Laurediana + Independents 

 
 

 

Edicte 
La Sindicatura, en reunió tinguda el dia 19 de 
juny del 2019, ha examinat les preguntes amb 
resposta escrita del Govern presentades per la 
M. I. Sra. Carine Montaner Raynaud, consellera 
general del Grup Parlamentari Terceravia + 
Unió Laurediana + Independents, per escrit de 
data 17 de juny del 2019, relatives a 
l’eliminació de la parada de bus i del gir a 
l’esquerra del Leclerc Punt de Trobada i 
d’acord amb els articles 18 i 130 del Reglament 
del Consell General ha acordat admetre-les a 
tràmit i ordenar la seva publicació, (Reg. Núm. 
558). 

Tot el que es fa públic per a general 
coneixement i efectes. 

Casa de la Vall, 19 de juny del 2019 
Roser Suñé Pascuet  
Síndica General 

A la M. I. Sindicatura 
La sotasignada, M. I. Carine Montaner Raynaud 
consellera general del Grup Parlamentari 
Terceravia-Unió Laurediana, d’acord amb el que 
disposa el capítol IV del reglament del Consell 
General, formulo la següent pregunta, perquè 
sigui resposta pel Govern, de forma escrita.  

Pregunta que es formula al Govern 
relativa a l’eliminació de la parada de Bus 
i del gir a l’esquerra del Leclerc Punt de 
Trobada que té en plantilla més de 400 
treballadors dels quals més de 300 resideixen a 
Andorra. 
Tenint en compte l’eliminació de la parada de 
Bus davant del Punt de Trobada al octubre del 
2016 i l’eliminació del gir a l’esquerra per sortir 
del Punt de Trobada, dos fets que provoquen 
molt malestar dels treballadors i dels clients des 
de fa més de 2 anys com ho demostra la petició, 
amb més de 12.000 signatures, presentada a 

Govern el desembre del 2016 reclamant el gir a 
l’esquerra o una rotonda i la parada de Bus, 
Tenint en compte que no s’ha fet res al respecte 
des de fa més de dos anys i que durant la 
campanya electoral, el diari d’Andorra va 
publicar una noticia, el 31 de març del 2019, amb 
el titular següent : “El Punt de Trobada tindrà 
rotonda”. La noticia afirmava que “Govern tira 
endavant el projecte per posar la rodona davant 
de la Borda Sabater i evitar així que els que 
surtin del supermercat hagin d’anar a la frontera 
a girar”. 
Es demana Govern, 

Si, JA, es podria, tornar a posar la parada de Bus 
al Punt de Trobada, demanada sobretot per a la 
gent gran de Sant Julià i els treballadors del Punt 
de Trobada? Si, JA, es podria tornar a posar el gir 
a l’esquerra tal i com estava inicialment, cosa que 
representaria un cost residual de pintura al terra, 
cosa que facilitaria la vida dels treballadors i dels 
clients, cosa que reduiria les cues i que eliminaria 
les infraccions comeses per alguns residents 
desesperats per a les cues, que giren igualment 
encara que no hi hagi el gir ? 
Data : el 17 de juny del 2019  

Carine Montaner Raynaud  
Consellera General Terceravia UL  

4.4.3 Preguntes urgents 

Edicte 
La Sindicatura, en reunió tinguda el dia 19 de 
juny del 2019, ha examinat la pregunta amb 
resposta oral del Govern presentada per la M. I. 
Sra. Mònica Bonell Tuset, consellera general del 
Grup Parlamentari Demòcrata, per escrit de 
data 19 de juny del 2019, relativa a la trobada 
entre el ministre de Foment Espanyol, 
Sr. José Luís Ábalos i el Sr. cap de 
Govern durant les Trobades 
Empresarials del Pirineu en què es va 
tractar la qüestió de l’aeroport 
d’Andorra la Seu i d’acord amb els articles 
130 i 132 del Reglament del Consell General ha 
acordat admetre-la a tràmit, atorgar-li la 
declaració d’urgència i ordenar la seva 
publicació, (Reg. Núm. 573). 
Tot el que es fa públic per a general 
coneixement i efectes. 
Casa de la Vall, 19 de juny del 2019 

Roser Suñé Pascuet  
Síndica General 




